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Protokół Nr 1/2010 

 z posiedzenia Komisji Oświaty,Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych, 

które odbyło się w dniu 28. 12. 2010 r. od godziny 10 
10 

– 12 
20

 

Przewodniczył radny Andrzej Małachowski przewodniczący komisji, który powitał zebranych 

radnych – lista obecności w załączniku. W posiedzeniu uczestniczyli Przewodniczący Rady 

Gminy oraz Wójt Gminy.
 

Przewodniczący przedstawił poniższy porządek posiedzenia. 

1. Przyjęcie planu pracy Komisji. 

2. Uzgodnienia pod obrady Sesji. 

3. Sprawy różne. 

Ad.1. Przewodniczący Komisji przedstawił radnym propozycje planu pracy komisji, dodał, że 

zaplanował 11 posiedzeń komisji. 

- Wójt Gminy – przytoczył zapisy z projektu budżetu odnośnie ilości posiedzeń. 

Radni w dyskusji omówili przedstawiony plan pracy. Podjęto decyzję, aby połączyć komisje 

w kwietniu i maju, aby zmniejszyć do dziesięciu posiedzeń komisji. 

- Radny Bogusz – poruszył kwestie płacowe nauczycieli. 

- Wójt omówił ministerialne programy dotyczące płac nauczycieli, dodał ile gminę kosztują 

wyrównania płac nauczycielskich. Regionalne Izby Obrachunkowe muszą być 

informowane o wypłaconych wyrównaniach dla nauczycieli. 

Podjęto dyskusję związaną z kwestiami płacowymi w oświacie oraz możliwościami 

reorganizacyjnymi szkół. 

- Przewodniczący komisji – poruszył sprawę nowego rozporządzenia regulującego kwestie 

emerytalne. 

W dalszej dyskusji omawiano kwestie płacowe nauczycieli oraz możliwości przejścia na 

emeryturę nauczycieli. Omawiano również kwestie związane z finansowaniem oświaty oraz 

możliwościami wygospodarowania oszczędności i sprawami organizacyjnymi. Wójt dodał, że 

w 2010 r gmina dołożyła 651 tys a w roku 2011 będzie dołożone 835 tys. Radny Franas 

dodał, że aby podjąć jakiekolwiek działania musi być zgoda całej rady.  

- Wójt omówił kwestie dotyczące ministerialnych rozwiązań dotyczących organizacji szkół 

w samorządach. 

- Przewodniczący komisji – poruszył zagadnienia dotyczące tworzenia szkół społecznych. 

Dalsza dyskusja związana z organizacją oświaty na terenie gminy. Omawiano kwestie 

dowozu dzieci do szkoły w Poświętnem. Wójt dodał, że dodatku wiejskiego nie wlicza się do 

wyrównań a stanowi on około 100 tys, na konwentach i spotkaniach Wójtów są ciągłe 

dyskusje związane z oświatą. Radny Franas dodał, że w radzie poprzedniej kadencji zwracał 

uwagę na trudne problemy z związane z oświatą.  

- Wójt Gminy – oświadczył, że obecnie po podsumowaniu budżetu zostaje 44 tyś na 

inwestycje, może będzie jeszcze ze 100 tys z nadwyżki, przedstawił zebranym informacje 

dotyczące bieżących działań gminy, szczególnie związane z drogami oraz możliwościami 

pozyskania środków unijnych i problemami z posiadaniem środków własnych na 

uruchomienie inwestycji. 

- Przewodniczący Rady Gminy – dodał, że co rok jest coraz gorzej, w oświacie przez 8 lat 

dopłacamy podwójnie, należy podjąć działanie radykalne, bo pozostaniemy bez inwestycji 

a tylko z oświatą. Należy podjąć działania ale w sposób wyważony, aby nie robić 

zamieszania. Musi być poparcie całej rady i jednomyślność, aby komisje nie spychały 

sprawy jedna na drugą, 

- Wójt Gminy – dodał, że przy 70 uczniach nie musi być uchwały likwidacyjnej przy 

przekształceniu w szkołę społeczną. Rada udziela pełnomocnictwa Wójtowi do zawarcia 

umowy z stowarzyszeniem. 
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- Władysław Bogusz – stwierdził, że najlepszą sytuację ma szkoła w Poświętnem zasilana 

uczniami z pozostałych szkół. 

Dalsza dyskusja związana z kosztami funkcjonowania oświaty na terenie gminy oraz 

możliwościami reorganizacji. Wójt dodał, że pracownik jedzie na szkolenie i będzie wtedy 

wiadomo dokładnie ile wyniesie wyliczone wyrównanie, ponadto należałoby doliczyć około 

100 tys na obsługę i przeniesiony do urzędu zeas. 

- Przewodniczący komisji zakończył dyskusję i rozpoczął dalsze omawianie planu pracy. 

Zaznaczył, że należy rozwiązać sprawy dotyczące zmiany przewodniczącego komisji 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz przedstawiciela Rady w tej 

komisji. 

Radni w dyskusji omawiali kwestie organizacyjne komisji profilaktyki rozwiązywania 

problemów alkoholowych i wyboru przewodniczącego. 

- Radny Bogusz poruszył kwestie braku warunków do przeprowadzania zebrań wiejskich w 

Buczku. 

- Wójt stwierdził, że nie ma sensu wynajmowania pomieszczenia przez cały rok kiedy 

odbywa się kilka spotkań w roku. 

- Przewodniczący komisji zapytał, czy przy braku środków gmina musi wziąć kredyt na 

wynagrodzenia. 

- Wójt Gminy – stwierdził, że tak. 

- Przewodniczący komisji omawiał dalsze punkty planu pracy. Radni w dyskusji wyrażali 

swoje opinie do planu pracy.  

Radni przyjęli proponowany plan pracy wraz z zaproponowanymi zmianami. 

Ad. 2. W trakcie dyskusji przewodniczący komisji omówił projekty uchwał proponowane na 

najbliższą sesję. 

Na komisję poproszono panią Elżbietę Sobczyk, która omówiła uchwały dotyczące nabycia i 

zbycia gruntów. Działka kupowana będzie łączyć drogę w stronę Pilicy i starej Fryszerki, po 

której aktualnie biegnie droga zwyczajowa. Gmina poniesie również koszty podziału działki i 

wyłączenia. 

Podjęto dyskusję związaną z przedmiotową uchwałą. Odnośnie Kozłowca- nabywcy pokryją 

wszelkie koszty, będzie sprzedawana w trybie bez przetargowym. Działka ta to obecnie droga 

gminna. Cena sprzedaży bez przetargowej musi być nie niższa niż wartość nieruchomości, 

wartość działki będzie wyszacowana przez rzeczoznawcę, proponujemy obciążenie 

dodatkowo kosztami podziału i przygotowania do sprzedaży. Do przedstawionych wyjaśnień 

radni nie wnieśli uwag. 

- Wójt Gminy – poprosił o przedstawienie kwestii sprzedaży szkoły w Ponikle, zapytał 

również radnych czy ma być drugi przetarg na sprzedaż szkoły. 

- Pani Elżbieta Sobczyk pracownik urzędu – poinformowała, że był I przetarg na kwotę 95 

tyś., kwota zawierała wszystkie poniesione koszty. Nie było zainteresowania. Wójt chce 

ogłosić drugi przetarg. Budynek wart jest  według wyceny około 14 tyś. zł, działka -         

75 150 zł. za 4087 m
2
. 

- Wójt Gminy – zapoznał zebranych z kształtem działki oraz naniesieniami znajdującymi  

się na działce. 

Podjęto dyskusję związaną z problemem sprzedaży działki oraz kłopotami związanymi z 

utrzymaniem budynku po byłej szkole. Wójt dodał, że przy sprzątaniu szkoły przed 

przetargiem wywieziono dwie przyczepy śmieci i butelek. Istnieje poważne zagrożenie 

pożarowe. Pani Sobczyk dodała, że według oceny rzeczoznawcy budynek jest w dość dobrym 

stanie. 

- Wójt Gminy – zaproponował cenę 15 zł. za m
2
 działki do ogłoszenia ceny w drugim 

przetargu, kwota ogółem wyniosłaby około 82 tys. 

 



 3 

 

Ad. 3. W sprawach różnych przewodniczący komisji zapytał co z obwodnicą Poświętnego.  

W dyskusji omawiano kwestie związane z projektowaną obwodnicą oraz sytuacją na drogach.  

- Wójt gminy – oznajmił, że na ostatnim posiedzeniu w Warszawie we wrześniu 

zaakceptowano wariant 6, ponadto zapoznał zebranych z ostatnimi ustaleniami 

dotyczącymi obwodnicy, zaprezentował na mapie uzgodniony przebieg obwodnicy. 

Po zakończeniu dyskusji i wyczerpaniu zagadnień przewidzianych pod obrady komisji, radny 

Małachowski Przewodniczący komisji o godzinie 12 
20

 zakończył posiedzenie.  

 

Przewodniczący Komisji 

Protokołował            

   Andrzej Małachowski 

Bolesław Kośka 


